
Ekstraordinært Bestyrelsesmøde Mariager Kajakklub mandag den 12.9.2011 kl. 19:00 

Deltagere:  Anette, Torben H, Poul Erik, Torben D, Klaus Hymøller, Claus Holm, Erik 

Fraværende:  Leif, Mette 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden (eneste punkt er klubhus) godkendt. 

2. Klubhusprojekt 

Som et led i vurdering af tilbud om lejemål i Netek’s bygninger efter aftale imellem kommunen og ejeren Niels Erik Jørgensen blev den foreslåede hal besigtiget søndag.  

Deltagere i fremvisningen med Niels Erik Jørgensen var Anette, Claus, Torben H, Poul Erik og Erik.  

Poul Erik havde lagt en del billeder ud på Picasa med en link til deltagerne. 

Med udgangspunkt i det sete, samt de tanker, der har været i spil omkring et byggeri af et klubhus igennem længere tid, gennemførte bestyrelsen en diskussion med 
følgende alternativer og parametre for en samlet vurdering og beslutning vedrørende de næste trin. 

Alternativer  

1. leje lokaler af Netek – kun hal 

2. leje lokaler af Netek - indrettet 

3. blive her indtil videre 

4. nybyggeri 

Parametre: 

- tidshorisont 

- økonomisk konsekvens 

- komfort niveau 

- aftaler med kommunen og andre interessenter 

- arbejdsindsats ved etablering og løbende  

 

Skema med kommentarer på disse områder blev udarbejdet under debatten og på den baggrund diskuterede bestyrelsen løsningsmulighederne. 

Vurderingen og beslutning som følger:  

Vi ønsker at fortsætte med containerløsningen med udbyggede toilet/bad samtidig med fortsat opsparing til eget hus. 

Argumenter for fravalg af tilbud fra kommune og Netek:  For dyr husleje, ikke attraktivt, midlertidigt og ikke bedre end vores nuværende 

Anette formulerer en henvendelse til kommunen og Niels Erik Jørgensen med vores beslutning, og Erik renskriver referat og oversigts-skema. 

For referat: Erik 


